
PROTOKÓŁ 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
w  dniu  11 sierpnia  2009r. 

 

Obecni  członkowie Komisji wg załączonej listy obecności. 

W części spotkania uczestniczyła Dyrektor Zespołu Szkół  Samorządowych p. Magdalena 

Chrzanowska. 

  

Przewodnicząca  Komisji p. Monika Piątkowska   otworzyła  zebranie  witając  

wszystkich  przybyłych.    

Poinformowała, iŜ tematem spotkania jest:   

1. Zapoznanie  z zaleceniami pokontrolnymi RIO 

2. Rozliczenie sklepiku szkolnego. 

 

Przewodnicząca Komisji  przedstawiła zalecenia pokontrolne  RIO oraz  sposób ich 

realizacji. 

Pan Wójt udzielił  stosownych  wyjaśnień. 

 

 Następnie Komisja  wysłuchała wyjaśnień  Pani Dyrektor odnośnie działalności 

sklepiku uczniowskiego Spółdzielni Uczniowskiej „Mrówka” 

Na prośbę nauczycieli oraz wniosku  Wicedyrektora Gimnazjum na posiedzeniu Rady 

Pedagogicznej w czerwcu 2008r. powiedziałam, Ŝe sklepik zostanie przekazany dla 

Gimnazjum – tak teŜ zostało  zaprotokołowane. 

We wrześniu sklepik nie został przekazany gdyŜ p. Sokołowska nie zgadzała się na 

przekazanie  więc nauczyciele i Dyr. Gimnazjum wystąpili  z  wnioskiem o utworzenie  

drugiego sklepiku. Sklepik Gimnazjum  rozpoczął funkcjonowanie zgodnie z ustalonym 

Regulaminem. 

Poprosiłam p. Sokołowską o przygotowanie Regulaminu , opiekunki Spółdzielni 

Uczniowskiej w LO zgodziły się, Ŝe przekaŜą  wiedzę jaką posiadają  odnośnie prowadzenia 

takiego sklepiku. 

Panie z Gimnazjum skontaktowały się z p. Korszeń i oba te sklepiki prowadzone są w formie  

elektronicznej. 

Pani Sokołowska nie zgłosiła się do  Pań z LO i  prowadziła sklepik po swojemu. 

Kupiłam w Radzyniu ksiąŜkę  przychodów i rozchodów ale p. Sokołowska teŜ nie chciała jej 

prowadzić.  

O dokumentację prosiłam  ustnie  kilkakrotnie ale nie reagowała więc od stycznia br 

rozpoczęłam formę pisemną. 

W styczniu  br. przeprowadzona została inwentaryzacja i poprosiłam o zaprzestanie 

działalności sklepiku i rozliczenie, ale sklepik dalej funkcjonował więc zaczęłam pisać pisma 

- przedstawiła treść  pism z dnia 5 i 8 stycznia br. 

Sprawozdanie wpłynęło 12 lutego br. , jest to jednak sprawozdanie z którego nic nie wynika, 

liczby nie są poparte dokumentami. 

W miesiącu marcu wydałam zarządzenie w sprawie zawieszenia działalności Spółdzielni 

Uczniowskiej „Mrówka” i prowadzonego przez nią sklepiku uczniowskiego. 

Towar został przekazany  ale  ani samorząd uczniowski ani teŜ opiekunki nie otrzymały 

Ŝadnych pieniędzy.  W czerwcu  na posiedzeniu Rady  Pedagogicznej  delikatnie 

przypomniałam   o sprawie  p. Sokołowskiej – powiedziałam, Ŝe jest zysk ze sklepiku i 

poprosiłam o propozycje rozdysponowania tych pieniędzy. 

16.06.br. wystąpiłam ponownie z pismem o przekazanie dokumentacji. 



30 czerwca br. Pani Sokołowska  napisała oświadczenie , Ŝe wypracowane pieniądze zostaną 

przekazane na posiedzeniu Rady Pedagogicznej  w miesiącu sierpniu – przedstawiła treść 

oświadczenia. 

Do chwili obecnej ani dokumentacja  ani  pieniądze nie wpłynęły. 

Mam obowiązek zakończenia tej sprawy więc ponownie wystąpiłam z pismem do Pani 

Sokołowskiej   jak teŜ skierowałam do wiadomości Pana Wójta. 

Proszę mnie zrozumieć , to nie jest moja zła wola, to jest mój obowiązek, gdyŜ inaczej ja za to 

odpowiem. 

 

Pani Maria Sokołowska – ostateczny termin nie upłynął, nie będę zaprzeczała, Ŝe tak  nie jest 

ale po 30 latach pracy uwaŜam, Ŝe naleŜy mi się jakiś szacunek. 

Sprawa rozpoczęła  się po za mną – był szum wszyscy o czymś  mówili, coś wiedzieli ale ze 

mną nikt nie rozmawiał. Dlaczego innym nauczycielom nie odbierało się prowadzenia  

organizacji działających w szkole np. takich jak PCK itp. 

Spółdzielnię  Uczniowską przejęłam po p. Wapie, prowadziłam dość długi czas, nigdy nie 

odmawiałam  z nikim współpracy – zawsze przychodziłam  na kaŜde zawołanie, na kaŜdą 

szkolna imprezę,  przygotowywałam paczki itp. 

Gdy Pani Chrzanowska została Dyrektorem, wszystko co robiłam było złe. 

Zysk ze sklepiku był  wypracowywany i przekazywany na bieŜąco np. na ślubowanie kl.I itp. 

Gdy przyniosła Pani ksiąŜkę  poprosiłam o nauczenie mnie jej prowadzenia ale Pani 

odmówiła. 

Nigdy nie porozmawiała Pani ze mną osobiście  tylko wszystko załatwiała przez sekretarkę,  

w niczym Pani mi nie pomogła. 

Przygotowałam   dokumentację i pieniądze, mam je  tu dzisiaj  i proszę o konto samorządu 

uczniowskiego  i je wpłacę. Zawsze rozliczałam się sumiennie a teraz Pani mnie tak oczernia. 

 

Pani Magdalena Chrzanowska – sprawa nie była prowadzona po za plecami gdyŜ 

powiedziałam o tym na posiedzeniu  Rady Pedagogicznej ale Pani nie zareagowała. 

Zarzuca mi Pani załatwianie spraw przez sekretarkę- przecieŜ  dyrektor nie jest tylko po to by 

zajmować się sklepikiem uczniowskim, mam wiele innych spraw na głowie. 

 

Pan Zbigniew Wiszniewski – uwaŜam, Ŝe  nie jest to sprawa Komisji Rewizyjnej, wpłynęło 

pismo do Pana Wójta więc rozwiąŜcie to między sobą – ustalcie termin  i ostatecznie to  

rozwiąŜcie. 

 

Przewodnicząca Komisji – czy  p. Sokołowska  do końca sierpnia rozliczy się ? 

 

Pani Maria Sokołowska – tak, proszę  tylko o konto samorządu uczniowskiego. 

 

Pani Magdalena Chrzanowska – zgodnie z pismem dokumentacja i pieniądze ma być 

przekazana  Komisji Inwentaryzacyjnej. 

 

Wójt Gminy – w kwestii prawnej Pani Dyrektor ma rację, są to sprawy pieniędzy publicznych 

– społecznych  a  stosunki pomiędzy pracodawcą a pracownikiem są sprawą odrębną. 

Prosiłem Panie o rozwiązanie tej sprawy po cichutku ale skoro dzieje się to co nie powinno to 

proszę dzisiaj  o zastosowanie się pani Sokołowskiej do treści  pisma jakie ostatnio otrzymała. 

 

Pani Magdalena Chrzanowska – przepraszam za ten zamęt , do tego nie powinno w ogóle 

dojść  ale jeŜeli ja nie  rozwiąŜę  tej sprawy  to  grozi  mi sąd. 

 



 Komisja  ustaliła , iŜ   rozwiązanie sprawy winno nastąpić zgodnie z treścią pisma  

skierowanego przez Panią Dyrektor Zespołu Szkół  Samorządowych  do P. Sokołowskiej 

/ do wiadomości Wójta Gminy/. 

 

 Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 Protokolant     Przewodnicząca Komisji 

 

          Wiesława Troć         Monika Piątkowska 

 


